

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品 / 服務說明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.):Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品 / 服務說明

商標註冊處處長收到下列根據《商標條例》(第 559 章)第 46 條提出的修訂申請要求。

根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 26 條,任何聲稱受擬作出的修訂影響的人,可在本公告公布的日期後三個月內,採用表格第 T6 號提交異議通知。(例如,若果公布日期為 2003 年 4 月 4 日,則該三個月的最後一日為 2003 年 7 月 4 日。)異議通知須載有提出異議的理由的陳述,該陳述尤須解釋如作出修訂,異議人會如何受有關修訂影響,以及異議人為何認為作出該項修訂會違反《商標條例》第 46 條。異議人須在提交異議通知的同時,將該通知的副本送交有關申請人。

根據《商標規則》第 95 條,提交異議通知的限期不得延展。

REQUESTS FOR AMENDMENT OF SPECIFICATION OF GOODS OR SERVICES AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The Registrar of Trade Marks has received the following requests for amendment of applications under section 46 of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559).

Under rule 26 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), any person claiming to be affected by the proposed amendment may, within 3 months after the date of this publication, file a notice of objection on Form T6. (For example, if the publication date is 4 April 2003, the last day of the 3-month period is 4 July 2003.) The notice of objection shall include a statement of the grounds of objection, which statement shall, in particular, explain how the objector would be affected by the amendment and why in the objector's opinion the amendment would be contrary to section 46 of the Trade Marks Ordinance. The objector shall, at the same time as he files the notice of objection, send a copy of it to the applicant of the application in question.

It should be noted that under rule 95 of the Trade Marks Rules, extension of time cannot be allowed for filing the notice of objection.

[210] 商標申請編號: 304323302
Application No.:

[540] 商標:
Mark:

I R I S O H Y A M A

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品 / 服務
說明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade
Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.):Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after
Particulars of the Applications have been Published

- [730] 註冊申請人姓名/名稱、地址: 愛麗思歐雅瑪株式會社 (IRIS OHYAMA INC.)
Applicant's Name, Address: 日本國
宮城縣仙台市
青葉區五橋 2 丁目 12 番 1 號
- [740/ 註冊申請人的送達地址: 江炳滔律師事務所
750] Applicant's Address for Service: 香港
灣仔告士打道 160 號
海外信託銀行大廈 19 樓 B 室
- [571] 商標描述: 不適用
Mark Description:
- [511] 類別編號: 1, 3, 5, 6, 7, 8, 9, 10, 11, 12, 14, 16, 17, 18, 19, 20, 21, 22,
Class No.: 24, 25, 26, 27, 28, 30, 31, 32
- [442] 公布獲接納註冊申請日期: 13-11-2020
Date of Publication of
Acceptance for Registration:

申請人擬修訂類別 19 的貨品說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class 19 to read as follows:

類別 Class 19

建築用塑膠隔熱板; 建築材料 (不包括用於覆蓋牆壁和地板、瓷磚、厚板、馬賽克的建築材料); 沙袋; 磚石信箱;
波紋塑膠板; 砂石; 非金屬柵欄; 非金屬柱; 非金屬屋頂材料; 塑膠制斜坡材料; 甲板用建材 (非金屬); 木樁; 石
樁; 涼亭 (非金屬結構); 非金屬儲物間; 消除高低差的橡膠或塑膠制斜坡材料; 建築用塑膠材料 (不包括用於覆蓋
牆壁和地板的建築材料); 非金屬隔扇; 非金屬樓梯; 以上貨品全部包括於第 19 類別。

-
- [210] 商標申請編號: 305274144
Application No.:
- [540] 商標:
Mark:

D V x

- [730] 註冊申請人姓名/名稱、地址: DVx Inc.
Applicant's Name, Address: Mejiro Nakano Bldg., 5F, 2-17-22 Takada,
Toshima-ku, Tokyo 171-0033
JAPAN
- [740/ 註冊申請人的送達地址: ACCOLADE IP LIMITED
750] Applicant's Address for Service: 10/F, Fu Fai Comm. Ctr.,
27 Hillier Street, Sheung Wan,
HONG KONG

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品 / 服務說明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.):Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published

- [571] 商標描述: N/A
Mark Description:
- [511] 類別編號: 9,10
Class No.:
- [442] 公布獲接納註冊申請日期: 26-06-2020
Date of Publication of
Acceptance for Registration:

申請人擬修訂類別 9 的貨品 / 服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 9 to read as follows:

類別 Class 9

Video management system for medical professionals; Remote video image distribution system for medical professionals; Monitoring camera system for medical professionals; Video and image system for operating room; Simulators for training medical technique; all included in class 9.

-
- [210] 商標申請編號: 305410476
Application No.:
- [540] 商標: A
Mark:



分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品 / 服務說明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.):Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published

B



- [730] 註冊申請人姓名/名稱、地址 :
Applicant's Name, Address: Swiss Caviar House (Asia) Limited
Suite 1612, 16/F, Star House
3 Salisbury Road, Tsimshatsui Kowloon
HONG KONG
- [740/ 註冊申請人的送達地址 :
750] Applicant's Address for Service: YOU YI INTERNATIONAL INTELLECTUAL PROPERTY
SERVICES LIMITED
Suite 1602, 16/F, Tower 1, China Hong Kong City
33 Canton Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon
HONG KONG
- [571] 商標描述 :
Mark Description: The applicant claims the colours red and white
as elements of the mark "A" in the series.
- [511] 類別編號 :
Class No.: 10,35
- [442] 公布獲接納註冊申請日期 :
Date of Publication of
Acceptance for Registration: 20-11-2020

申請人擬刪除類別 35 的貨品 / 服務說明。

The applicant proposes to delete the specification in Class 35.